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With the publication of Volume 19(4), Rosemary Vanderkamp retires as
Managing Editor of the Canadian Journal on Aging. She has served the
Journal in this capacity for over 10 years, through the Editorships of Victor
Marshall, Francois Beland, and Anne Martin-Matthews. Rosemary Van-
derkamp has been an exceptionally thorough and dedicated Managing
Editor, and has long functioned as the "institutional memory" of the
Journal, as Editorial Board members moved in and out of their roles. She
has ably managed our business and financial affairs, and kept the Journal
functioning smoothly and efficiently through all manner of circumstances.
Over the years, many CJA authors have benefitted from her Journal
editing skills, her commitment to a job well done, and her careful attention
to detail. We thank Rosemary for her professional integrity and loyal
service to the Canadian Journal on Aging and to the Canadian Association
on Gerontology, and we extend to her our very best wishes for health and
happiness in retirement.

La parution du volume 19(4), de La Revue canadienne du vieillissement
coincide avec le depart de Rosemary Vanderkamp. Pendant plus de dix ans,
elle a ete editrice de La Revue, alors que se sont succede plusieurs redac-
teurs en chef, notamment Victor Marshall, Frangois Beland et Anne
Martin-Matthews. Editrice particulierement accomplie et devouee, Rose-
mary Vanderkamp a longtemps ete la "memoire" de La Revue, alors que
differents membres constituaient tour a tour le comite de redaction. Elle a
habilement assume la direction commerciale et financiere de La Revue et
mene l'entreprise rondement en toutes circonstances. Au fil des ans,
plusieurs auteurs ont profite de ses competences d'editrice, de son attache-
ment au travail bien fait et de son souci du detail. Nous remercions
Rosemary de son integrite professionnelle et de ses loyaux services a La
Revue canadienne du vieillissement et a l'Association canadienne de geron-
tologie. Nous lui souhaitons une retraite heureuse et une sante florissante.
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